

香港交易及結算所有限公司是香港聯合交易所有限公司、香港期貨交易所有限公司及香港中央結算有限公司之認可控制人
Hong Kong Exchanges and Clearing Limited is the recognised controller of The Stock Exchange of Hong Kong Limited, Hong Kong Futures Exchange Limited and Hong Kong Securities Clearing Company Limited

通告 CIRCULAR

事項 香港交易所市場資料 2013
Subject: HKEx Fact Book 2013

查詢 蔡玉華小姐
Enquiry: Susan Chua 2840 3831

Hong Kong Exchanges and Clearing Limited (HKEx) has published its annual fact book on the HKEx website.

HKEx Fact Book 2013 presents a review of the securities, derivatives and commodity markets in 2013, as well as clearing and settlement information. It includes the market indices' movements, trading statistics and analysis, corporate actions of listed companies, fund-raising figures, historical statistics and results from surveys of the investing community.

The 754 pages *HKEx Fact Book 2013* is published electronically to help protect the environment and posted on the HKEx website at <http://www.hkex.com.hk/eng/stat/statrpt/factbook/factbook2013/fb2013.htm>.

Should you have any enquiries on the Fact Book, please contact Miss Susan Chua at 2840 3831.

Daniel Poon
Head
Market Data
Global Markets Division

香港交易及結算所有限公司 (香港交易所) 每年編制之市場資料現已登載香港交易所網站。

《香港交易所市場資料2013》載有2013年香港證券、衍生產品市場與商品期貨市場回顧以及結算與交收資料，包括市場指數變動、成交統計及分析、上市公司企業行動的資料、集資額數據、歷年市場統計及香港市場投資者市場調查研究等。

《香港交易所市場資料2013》共754頁，為符合環保原則只提供電子版，公眾可在香港交易所網站閱覽 http://www.hkex.com.hk/chi/stat/statrpt/factbook/factbook2013/fb2013_c.htm。

若對市場資料有任何查詢，請致電 2840 3831 與蔡玉華小姐聯絡。

潘翰祥
環球市場科
市場數據主管

香港交易及結算所有限公司
Hong Kong Exchanges and Clearing Limited